
Voorzitter: Ten Hoopen

Tegenwoordig zijn 109 leden, te weten:

Anker, Aptroot, Arib, Atsma, Azough, Van Baalen, Bashir,
Van Beek, Bilder, Biskop, Blanksma-van den Heuvel, Blok,
Blom, Van Bochove, Boelhouwer, Van Bommel, Brink-
man, Ten Broeke, Van der Burg, Çörüz, Cramer, Dezentjé
Hamming, Dibi, Tony van Dijck, Jan Jacob van Dijk, Van
Dijken, Dijsselbloem, Duyvendak, Ferrier, Fritsma, Van
Gennip, Van Gent, Gerkens, Van Gerven, Gill’ard, Griffith,
Halsema, Van der Ham, Haverkamp, Heijnen, Hessels,
Ten Hoopen, Irrgang, Jacobi, Jager, Jonker, Karabulut,
Koopmans, Koppejan, Roland Kortenhorst, Kraneveldt-
van der Veen, Kuiken, Langkamp, Leerdam, Van
Leeuwen, Leijten, Madlener, Mastwijk, Van Miltenburg,
Neppérus, De Nerée tot Babberich, Nicolaï, Omtzigt,
Ormel, Ortega-Martijn, Ouwehand, Pechtold, Peters,
Poppe, Van Raak, Remkes, Roefs, Roemer, De Roon, De
Rouwe, Rutte, Samsom, Schermers, Schinkelshoek,
Schippers, Slob, Smeets, Smilde, Snijder-Hazelhoff,
Spies, Van der Staaij, Sterk, Tang, Teeven, Thieme,
Timmer, Van der Veen, Van Velzen, Verbeet, Vermeij,
Vietsch, Van der Vlies, Voordewind, Vos, Jan de Vries,
Van Vroonhoven-Kok, Waalkens, Weekers, Wiegman-van
Meppelen Scheppink, Wilders, Willemse-van der Ploeg,
De Wit, Wolbert en Zijlstra,

en de heer Verhagen, minister van Buitenlandse Zaken,
de heer Hirsch Ballin, minister van Justitie, mevrouw
Cramer, minister van Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer, mevrouw Van der Hoeven,
minister van Economische Zaken, en mevrouw Van
Bijsterveldt-Vliegenthart, staatssecretaris van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschap.
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De voorzitter: Ik deel aan de Kamer mee dat de
volgende leden zich hebben afgemeld:

Gesthuizen, Graus en Bosma.

Deze mededeling wordt voor kennisgeving aangenomen.

Aan de orde is het debat naar aanleiding van een
algemeen overleg op 16 januari 2008 over de
Kwaliteitsagenda vo.
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De heer Dibi (GroenLinks): Voorzitter. In het debat over
de 1040 urennorm kreeg ik een déjà-vugevoel. Ik had het
gevoel tegenover IJzeren Rita te zitten. Wat wij van haar
hebben geleerd, is dat strikt handhaven goed is, maar
dat je ook altijd oog moet hebben voor de praktische
gevolgen. De nieuwe IJzeren Rita zit hier tegenover ons
en dat is IJzeren Marja. Wat is haar boodschap? Iedereen
moet en zal de 1040 urennorm halen. Wee je gebeente
als je die niet haalt, want dan krijg je een boete van de
onderwijspolitie. Nu ik het toch over de politie heb: de
onderhandelingen tussen minister Ter Horst en de politie
doen mij sterk denken aan de onderhandelingen van de
staatssecretaris met de bobo’s van de VO-raad. Er gaat
daar iets niet goed. De VO-raad heeft al een deal
gesloten met IJzeren Marja, maar de leden moeten er
nog over stemmen. De creatieve jongelingen van het
LAKS hebben samen met 150 scholen inmiddels een
motie klaarliggen om de boel onderuit te halen. De leden
zijn boos en voelen zich terecht gepasseerd. Minister Ter
Horst heeft een bemiddelaar ingesteld om de impasse te
doorbreken. Mijn vraag aan de staatssecretaris is: bent u
ook bereid een bemiddelaar in te schakelen om dit
verharde debat te doorbreken? Mijn voorstel zal zijn om
Alexander Rinnooy Kan hiervoor in te schakelen.

Dan dien ik nu mijn moties in.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

constaterende dat de 1040 urennorm tamelijk willekeurig
is;

constaterende dat inmiddels ruim 150 scholen zeggen,
niet in staat te zijn om aan de 1040 urennorm te voldoen;

verzoekt de regering, ervoor te zorgen dat er een
gedegen onderzoek komt naar een wetenschappelijk
onderbouwde urennorm, waarbij een bandbreedte geldt,
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